
INNKALLING TIL ÅRSMØTE I SKOGEIERLAGET

SKOGEIERLAG: VESTERÅLEN
STED: KLEIVA LANDBRUKSSKOLE
DATO: 17.03.2025 KLOKKESLETT: 19:00

I henhold til ALLSKOG SAs vedtekter og «Retningslinjer for skogeierlag» innkalles andelseiere, støtte-
og ungdomsmedlemmer til årsmøte i det lokale skogeierlaget.

SAKLISTE
1. Åpning ved leder av skogeierlaget

2. Godkjenning av innkalling og sakliste
a. Valg av møteleder og protokollfører

b. Valg av to til å underskrive protokoller
3. Orientering om ALLSKOGs årsmelding og regnskap 2024

4. Gjennomgang av skogeierlagets årsmelding, årsregnskap og handlingsplan
5. Valg

a. Valg av styre med varamedlemmer
b. Valg av valgkomite
c. Valg av utsending(er) til ALLSKOGs årsmøte (dersom laget har utsending)

ALLSKOGs årsmelding finnes på www.allskog.no
Servering av mat og kaffe.

Alle som møter på årsmøtet blir med i trekningen av gaver: ryddesag og Ulvang-gensre!

Vel møtt!

http://www.allskog.no/


ÅRSMELDING 2024

Lagets tillitsvalgte: Ble valgt inn
år

Leder: Terje Wiik 2024

Nestleder: Nils Erik Klausen 2024

Styremedlem: Marith Bendiksen 2024

Styremedlem: Stein Lagesen 2023

Styremedlem: Bjørg Kari A Jensen 2023

Varamedlem: Aleksander Melle Eriksen 2024

Varamedlem: Daniel Lagesen 2024

Valgkomite: Ble valgt inn
år

Leder: Søren Fredrik Voie 2022

Medlem: Inger Grethe Hansen 2023

Medlem: Ann-Christine Theodorsen 2024

Styremøter
Det er gjennomført 1 styremøter.

Dette er saker styret har behandlet:

Forholdet til skogbruksetaten som behandler sakene for Lofoten og Vesterålen.



Næringspolitiske møter (kontaktmøter kommune, andre skogpolitiske aktiviteter):

Møte med Måned Deltakere fra laget

Virkemiddelutvalget i LOVE
April Nils Erik Klausen

Terje Wiik

Virkemiddelutvalget
September Nils Erik og Terje

Møte med Sortland kommune November Terje Wiik
Ola Lassemo

Andre saker/forhold skogeierlaget har vært engasjert i dette året:

Høringssvar til Kommunens arealdel i Hadsel kommune.



AKTIVITETSRAPPORT

Type aktivitet Plassering Dato Antall deltakere
Næringspolitiske møte Sortland Rådhus 30.10.2024 4



REGNSKAP



FORSLAG TIL HANDLINGSPLAN 2025

Det er vanlig at styret i skogeierlaget lager et forslag til årsmøtet.
Årsmøtet diskuterer handlingsplanen, kommer kanskje med forslag til nye aktiviteter eller
endring av det som er lagt fram. Deretter vedtas planen av årsmøtet.

PERIODE/MND AKTIVITET

Første halvår PEFC - kurs

Introduksjonskurs for nye skogeiere
Et i Lofoten og et i Vesterålen

Samarbeidsklimaet med skogbruksetaten


